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Fritidsråd på Ängen 

 

Innehåll: Kommande matråd på skolan 

Deltagare: Jasminka och Annalena, FSK 7 elever ,1:an 6 elever 

Ordförande: Jasminka 

Sekreterare: Annalena 

Har ni några synpunkter på frukost och mellanmål på fritids? 

Har ni några önskemål? 

Vincent, Ilia och Leos: Vi skulle vilja ha pannkakor, sylt och grädde någon gång. 

Alma: Jag skulle vilja ha gröt till mellis, risgrynsgröt. 

Abira: Jag skulle vilja ha ägg både till frukost och mellis. 

Fatime: Jag skulle vilja på saft(lättdryck) någon gång på mellis. 

Belle: Jag skulle någon gång vilja ha pudding(mannagryn, choklad) till mellis. 

Heaven: Jag skulle vilja ha pepparkakor och must till mellis vid jul. 

Belle:  Jag skulle vilja ha yoghurt och fil till mellis. 

Vincent: Jag skulle vilja ha köttbullsmacka. 

Yasser: Jag skulle vilja ha grönsaker till mellis  

 

Det är jättebra att vi på Ängen kan ha två köer vid mellis, då vi är så många. 

För att vi elever ska kunna ta pålägg själva önskar vi att pålägget läggs upp lite bättre, då det 
är svårt för oss små att ta när skivorna sitter ihop. 

Att all personal ordinarie som vikarie i köket har samma rutiner med soppåsar och 
grönsaker. Vikten av att inte slänga plast i gröna påsen, att alla gör lika där. Varför ska vi lära 
eleverna källsortera, om vi vuxna ej bryr oss. 

Plexiglasskivor på väggen under där vi ställer disken. Tegelväggen börja se ofräsch och svår 
att torka ren. Skulle underlätta med skivorna. 

Byt ut ”saltkaren” från IKEA till riktiga med mindre hål. (kommer för mycket) 

 


